
 
Številka: 031-3/2023 

      Datum: 1. 3. 2023 
 

Zapisnik 
15. seje Senata Univerze v Ljubljani, 

ki je potekala v torek, 28. 2. 2023, ob 14.00 uri 
 
 
 
 
 
Prisotni člani Senata UL: 
prof. dr. Gregor MAJDIČ, rektor UL, prof. dr. Matej BLENKUŠ, UL FA, prof. dr. Violeta BOKAN 
BOSILJKOV, UL FGG, izr. prof. dr. Mojca CIGLARIČ, UL FRI, prof. dr. Peter GRILC, UL PF, prof. 
Tomaž GUBENŠEK, UL AGRFT, izr. prof. dr. Breda JAKOVAC STRAJN, UL VF, prof. dr. Damir 
KARPLJUK, UL FŠ, prof. dr. Tomaž KOŠIR, UL FMF, prof. dr. Irena MLINARIČ RAŠČAN, UL FFA, 
prof. Alen OŽBOLT, UL ALUO, prof. dr. Mirko PEČARIČ, UL FU, prof. dr. Marina PINTAR, UL BF, 
prof. dr. Iztok PREZELJ, UL FDV, izr. prof. dr. Liljana RIHTER, UL FSD, prof. dr. Mojca 
SCHLAMBERGER BREZAR, UL FF, prof. dr. Mihael SEKAVČNIK, UL FS, prof. dr. Igor ŠVAB, UL 
MF, prof. dr. Metka TEKAVČIČ, UL EF, prof. dr. Marko TOPIČ, UL FE, prof. Marko VATOVEC, 
UL AG, izr. prof. dr. Peter VIDMAR, UL FPP, prof. dr. Janez VOGRINC, UL PEF, prof. dr. Andreja 
ŽGAJNAR GOTVAJN, UL FKKT in študenti: Klara MESTEK, UL FSD, Matej LINO PIRC, UL EF, 
Luka MIHALIČ, UL FU, Jaka ROTMAN PRIMEC, UL FFA, Kristijan BRIŠKI, UL PF, Rok KOFOL, 
UL FDV - (30 senatorjev). 
 
Odsotni člani Senata UL: prof. dr. Urška STANKOVIČ ELESINI, UL NTF, izr. prof. dr. Andrej 
STARC, UL ZF, prof. dr. Janez VODIČAR, UL TEOF in študent: Nejc DONAVAL, UL FŠ. 
 
Seje so se udeležili še:  
Prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prof. dr. Maja Klun, prof. dr. Boštjan Markoli, prof. dr. Anton Ramšak, 
prof. mag. Matjaž Drevenšek, prof. dr. Maja Klun – prorektorji UL; prof. dr. Mateja Drnovšek, 
predsednica KDrŠ, prof. dr. Aleš Obreza, predsednik HK, doc. dr. Gregor Gomišček, nadomešča 
senatorja UL ZF; izr. prof. dr. Stanislav Slatinek, nadomešča senatorja UL TEOF; prof. dr. Emil Erjavec 
- predsednik UO UL; Miha Kosec - predsednik ŠS UL; doc. dr. Milena Košak Babuder, varuhinja 
študentov; prof. dr. Tatjana Marvin - predstojnica Doktorske šole, Janez Bešter - predstojnik Digitalne 
UL, Matevž Rudolf – predstojnik Založbe UL; Irena Eiselt, NUK; mag. Kristina Plavšak Krajnc - 
pomočnica rektorja za vodenje kabineta rektorja, Mihaela Bauman Podojsteršek - gl. tajnik, Alenka 
Golobič, Teja Velkavrh – rektorat UL;  
 
Prisotni so bili tudi:  
Sabina Otoničar, Sergeja Mitič, Polonca Miklavc Valenčič, Katarina Ivec, Staška Mrak Jamnik, Nina 
Fricelj, Andreja Pahor, Nina Narat Meden, Peter Jenko,– rektorat UL, dr. Aljaž Gaber, predstavnik 
Visokošolskega sindikata. 
 
 



 Ad 1.) Določitev dnevnega reda (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 

 
Rektor je predlagal, da se točka 4 uvrsti na začetek dnevnega reda, da bodo naprej sprejete spremembe 
poslovnika, ki se tičejo novega načina glasovanja (prek novih glasovalnih naprav).  
 
Rektor je povedal, da so pri predlaganem dnevnem redu točke 2, 11, 12 in 13 zaprte za javnost.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 1.:  
Senat UL sprejme spremenjeni dnevni red 15. seje Senata UL. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 2.) Spremembe Poslovnika za delo Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor)  
 
Ad 3.) Potrditev zapisnika 14. seje in zapisnika 7. korespondenčne seje Senata UL (prof. dr. Gregor 
Majdič, rektor) 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednja sklepa: 
 
SKLEP št. 3.1.:  
Senat UL potrdi zapisnik 14. seje Senata UL.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
  
SKLEP št. 3.2.:  
Senat UL potrdi zapisnik 7. korespondenčne seje Senata UL.  

1.  Določitev dnevnega reda 15. seje Senata UL  
2.  Potrditev zapisnika 14. seje in zapisnika 7. korespondenčne seje Senata UL  
3.  Poročilo rektorja   
4.  Spremembe Poslovnika za delo Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor)  
5.  Pridružena članica UL – Študentski dom Ljubljana (prof. dr. Gregor Majdič, rektor)  
6.  Vzorčna in izredna evalvacija študijskih programov 2023 (prof. dr. Boštjan Markoli, prorektor)  
7.  Spremembe Poslovnika in spremembe nalog Komisije za vprašanja študentov (prof. dr. 

Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica) 
 

8.  Članstvo v delovnih telesih Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor): 
- Zamenjava članice Komisije za dodiplomski študij UL; 
- Imenovanje članov za izjemne mentorje, 
- Imenovanje predstavnikov študentov v delovna telesa Senata UL. 

 

9.  Poročilo varuhinje študentov UL (doc. dr. Milena Košak Babuder, varuhinja študentov)  
10.  Poročilo Komisije za podeljevanje priznanj pomembnih umetniških del UL (prof. mag. Tadej 

Glažar, predsednik komisije) 
 

11.  Poročilo Komisije za doktorski študij UL (prof. dr. Mateja Drnovšek, predsednica komisije)  
12.  Poročilo Habilitacijske komisije UL in volitve rednih profesorjev (prof. dr. Aleš Obreza, 

predsednik komisije) 
 

13.  Pritožbi v postopku izvolitve v naziv (poročevalki: prof. dr. Irena Mlinarič Raščan, izr. prof. 
dr. Breda Jakovac Strajn) 

 

14.  Razno  



Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 4.) Poročilo rektorja (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 

I. Določitev cenovnih kategorij raziskovalnih programov 
 
Rektor je predstavil predlog določitev cenovnih kategorij raziskovalnih programov. Povedal je, da je 
določitev višine sredstev za usposabljanje mladih raziskovalcev od 1. 1. 2022 v domeni raziskovalnih 
organizacij, ki so prešle v stabilno financiranje.  
 
Predlagamo, da na novo določimo višino mesečnih materialnih sredstev (stroškov blaga in storitev) za 
raziskovalno usposabljanje mladih raziskovalcev za leto 2023, in sicer tako, da se: 

1. združita trenutni cenovni kategoriji A in B v kategorijo 1, katere vrednost znaša 750,00 €,  
2. združita trenutni cenovni kategoriji C in D v kategorijo 2, katere vrednost znaša  

1.250,00 €. 
 
Prof. dr. Mihael Sekavčnik je povedal, da je bil presenečen nad tem predlogom, ker se o tem prej niso nič 
pogovarjali na kolegiju dekanov. Zanimalo ga je, ali je bila glede tega opravljena kakšna analiza in ali se pri 
tem zasleduje kakšen strateški cilj. Dodal je, da so imele te kategorije prej verjetno neki smisel, ker 
posamezne vede nosijo za seboj zelo različne materialne stroške pri raziskovalnem delu. V gradivu je 
pogrešal analizo, na podlagi katere je prišlo do predstavljenega predloga. Zanimalo ga je, ali se lahko v 
prihodnje pričakuje, da bo prišlo do spremembe, in sicer da bo zgolj in samo ena kategorija, ker je tako 
pač preprostejše. Delitev materialnih stroškov v štiri kategorije je v preteklosti imelo neko logiko, ki je 
zasledovala različne zahteve po materialnih sredstvih za raziskovalno delo.  
 
Rektor je odgovoril, da nikakor ne nameravamo iti v smeri sprememb, da bi bila samo ena kategorija, ker 
vemo, da so raziskave zelo stroškovno različne. Tudi rektorja moti, da so pri ARRS raziskave enako 
vrednotene, čeprav so pri projektih različni materialni stroški. Ravno zato je bil predlog, da se ohranita 
dve kategoriji, in sicer za manj in za bolj zahtevne raziskave. Na kolegiju dekanov te vsebine res niso imeli, 
ampak so se o tem pogovarjali v sklopu razpisa, ki se zaključuje za mlade raziskovalce. Želja in težnja je 
bila čim bolj poenostaviti sistem. 
 
Prof. dr. Violeta Bokan Bosiljkov je povedala, da je pogledala analize in ugotovila, da so leta 2009 tehniko 
dali iz skupine C v skupino B. Nikoli jim niso vrnili materialnih sredstev. Pri njih je doktorski študij 16.000 
EUR na študenta, kar pomeni, da jim ostane 5.000 EUR letno. 
 
Rektor je povedal, da ni bil tak primer samo na področju tehnike, ampak je ZUJF vse programske skupine 
premaknil iz skupine C v skupino B, torej eno kategorijo nižje. Ta ukrep naj bi bil sicer začasen, ampak je 
potem postal trajen.  
 
Prof. dr. Violeta Bokan Bosiljkov je vprašala, ali je bila narejena analiza stroškov doktorskega študija. 
Dodala je, da so ti stroški na UL verjetno zelo različni. 
 
Sergeja Mitič je pojasnila, da raziskovalni programi od uvedbe stabilnega financiranja nimajo več določenih 
cenovnih kategorij. Zato UL sama določi višino materialnih sredstev za mlade raziskovalce. V skladu s 
predlogom bi vsi programi prejeli več sredstev. Šolnine določajo članice v skladu s Pravilnikom o 
prispevkih in vrednotenju stroškov na UL. Najvišja šolnina za doktorski študij je trenutno na UL EF, 
najnižja na UL PF. 
 



Rektor je povedal, da glede na to, da članice same določajo šolnino, se mu zdi analiza glede tega 
nepotrebna. V skladu z navedenim lahko članice določijo šolnino 50.000 EUR in rečejo, da potrebujejo 
več sredstev za pokrivanje materialnih stroškov.  
 
Rektor je povedal, da ni bil cilj nižanje sredstev, ampak da poenostavitev sistema. Dodal je, da bi imele 
vse članice po novem sistemu več sredstev.  
 
Prof. dr. Iztok Prezelj je vprašal, ali mladi raziskovalci, ki delajo v programskih skupinah, ne spadajo pod 
štiri kategorije? 
 
Rektor je odgovoril, da mladi raziskovalci niso več razdeljeni v štiri kategorije. To odločitev je že sprejel 
Senat UL na eni izmed prejšnjih sej. V preteklosti je ARRS zahteval od nas, da porabimo točno določen 
odstotek za plače, za materialne stroške, itd. Zdaj pa teh zahtev ni več in lahko programske skupine s 
sredstvi bolj prosto razpolagajo. Rektor je povedal, da imamo v tem delu avtonomijo pri odločanju, zato 
težimo k poenostavitvi sistema. Lahko bi se vrnili na sistem, ki ga je imel ARRS, ampak to bi pomenilo, 
da bi imele programske skupine manj proste roke, hkrati pa tudi več birokracije.  
 
Prof. dr. Irena Mlinarič Raščan je predlagala, da dokler nimamo informacij o tem, kaj se bo dogajalo z 
materialnimi stroški na programih, odločanje o cenovnih kategorijah prestavimo.  
 
Prof. dr. Metka Tekavčič je povedala, da naj se tovrstne vsebine najprej predebatirajo na kolegiju dekanov, 
in sicer skupaj z vsemi simulacijami in analizami. Pozitivno se ji zdi, da to sedaj urejamo sami na ravni 
UL. Predlagala je, da se celovito pogleda zatečeno stanje in se na podlagi tega odloči, kako naprej. Podala 
je tudi predlog, da se analiza, ki jo je poslal prorektor prof. dr. Anton Ramšak, pošlje vsem senatorjem. 
 
Rektor se je s tem strinjal in prorektorja pozval, da to analizo pošlje vsem senatorjem.  
 
Rektor je po razpravi zadevo umaknil z dnevnega reda. Poudaril je, da je takšna izhodišča sprejel Senat 
UL in predlagal, da se razprava nadaljuje na Kolegiju dekanov.   
 
Rektor je dodal še, da bo jeseni razpis za nove programe in za zagonske projekte.  
 
Prof. dr. Emil Erjavec, predsednik UO UL, je dodal, da v kolikor pogledamo na zadevo matematično, 
nobena članica ne more biti na slabšem, v primerjavi s trenutnim stanjem. Povedal je, da bo na posamezno 
članico prejetega več denarja in da imajo članice možnost, da na novo razdelijo sredstva. 
 
Študent Kristijan Briški je sicer nepovezano z obravnavano temo (op. pred točko razno bo zapustil sejo), 
postavil vprašanje glede omejevanja vpisa, in sicer zakaj ni na UL določeno prehodno obdobje, tako kot 
je to uredila UM. ŠS UL prejema namreč različne pozive k odpravi spremenjenih vpisnih pravil za dijake. 
 
Rektor je odgovoril, da so vse to večkrat pojasnili, tudi v medijih. Ponovil je, da je NAKVIS pogojeval 
akreditacijo UL s tem, da se vpisni pogoji spremenijo v skladu z njihovimi zahtevami. Temu smo na UL 
nasprotovali. NAKVIS je zaradi medijskega pritiska zdaj popustil in članice so že prejele določena 
navodila. Rektor je povedal, da nam niso pustili prehodnega obdobja, in dodal, da ni seznanjen, kako je 
to uredil UM.  
 
Prof. dr. Metka Tekavčič je povedala, da je že takrat nasprotovala temu, da se ugodi zahtevam NAKVIS-
a in tudi sedaj je mnenja, da smo takrat naredili napako. Dodala je, da je bil argument za takšno odločitev 
ta, da se izognemo tveganju, da bi dobili akreditacijo zgolj za tri leta. Poudarila je, da je že takrat predlagala, 
da naj NAKVIS toži največjo univerzo, če si to upa. Takrat je bilo mnenje vodstva UL, da si tega ne 



moremo privoščiti. Prof. dr. Metka Tekavčič je dodala, da javno ni želela izraziti svojega mnenja, ker ni 
želela nastopati proti UL. V primeru, da se je UM z NAKVIS-om dogovoril drugače od UL, prof. dr. 
Metka Tekavčič meni, da je to še dodatna sramota za našo univerzo.  
 
 

II. Vloge za omilitev pogoja kandidata za mentorja 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednje sklepe: 
 
SKLEP št. 4.1.: 
Senat UL se strinja, da se prof. dr. Antonu Ramšaku omili pogoj zaposlitve za kandidaturo za mentorja 
mlademu raziskovalcu. 
Sklep je bil sprejet (28 ZA, 2 VZDRŽANA, 0 PROTI). 
 
SKLEP št. 4.2.: 
Senat UL se strinja, da se doc. dr. Boštjanu Gabrovšku omili pogoj zaposlitve za kandidaturo za mentorja 
mlademu raziskovalcu. 
Sklep je bil sprejet (39 ZA, 1 PROTI, 0 VZDRŽANIH). 
 
SKLEP št. 4.3.: 
Senat UL se strinja, da se izr. prof. dr. Jerneju Jorgačevskemu omili pogoj zaposlitve za kandidaturo za 
mentorja mlademu raziskovalcu. 
Sklep je bil sprejet (28 ZA, 1 PROTI, 1 VZDRŽAN). 
 

III. Imenovanje programskega sveta Inovativno učenje in poučevanje v visokem šolstvu 2 
(INOVUP 2) 

 
Prof. dr. Ksenija Horvat Vidmar, prorektorica, je povedala, da je namen projekta Inovativno učenje in 
poučevanje za kakovostne kariere diplomantov in odlično visoko šolstvo je izboljševati kakovost 
visokošolskega izobraževanja z uvedbo prožnejših, sodobnih oblik učenja in poučevanja. Projekt 
INOVUP s svojimi aktivnostmi prispeva k boljši pedagoški usposobljenosti visokošolskih učiteljev in 
sodelavcev. 
Programski svet določa vsebine izobraževanja v okviru INOVUP2/NOO-ULTRA in nadgrajuje vsebine 
s tematikami zeleni/digitalni prehod.  
 
Izr. prof. dr. Mojca Ciglarič je med drugim vprašala, po kakšnem ključu so izbirali člane programskega 
sveta. Z UL FRI bi z veseljem predlagali kakšnega člana, glede na to, da bodo vsebine tudi s področja 
zelenega/digitalnega področja. Prav tako jo je zanimalo, kaj bo delal programski svet, v primerjavi z 
Digitalno UL in kaj je vloga tega programskega sveta? 
 
Prorektorica je odgovorila, da smo programski svet predlagali na podlagi dobrih izkušenj, kot je bil že pri 
INOVUP 1. V prihodnje pa bomo članstvo programskega sveta po potrebi širili. Na koncu je dodala še, 
da ima Digitalna UL svoj program, ki je integriran v INOVUP 2.  
 
Prof. dr. Janez Vogrinc je na koncu podal pojasnilo glede projekta. Povedal je, da si ob prijavi projekta 
NOO-Ultra nastali različni piloti. En pilot je bil namenjen nadaljevanju INOVUP, predvsem zaradi tega, 
ker se je v času izvajanja tega projekta izkazalo, da naša univerza potrebuje izobraževanja, ki so namenjena 
tako pedagoškim kot strokovnim delavcem. Kot je njemu znano, se je našel način, da se znotraj NOO-
Ultra prijavi en pilot, ki je namenjen nadaljevanju INOVUP-a. Drug pilot v okviru NOO-Ultra pa je 
namenjen Digitalni UL, ki je pripravila svoj program izobraževanj. Ker se je v okviru prejšnjega INOVUP-



a ustvarilo neko ime, ki je bilo na naši univerzi poznano in je bilo namenjeno izobraževanju pedagoških 
in strokovnih delavcev, se jim je zdelo smiselno tudi v prihodnje vsa izobraževanja, ki so namenjena vsem 
zaposlenim na univerzi, izvajati pod istim imenom in to bo INOVUP 2. Zato bodo izobraževanja, ki jih 
je in jih bo Digitalna UL pripravila, zgolj združili v INOVUP 2 in iz enega mesta pošiljali vabila in skrbeli 
za celotno izobraževanje. 
 
Rektor je zaključil razpravo in dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 4.4.: 
Senat UL člane programskega sveta Inovativno učenje in poučevanje v visokem šolstvu 2 (INOVUP 2) v 
sestavi: 

1. prof. dr. Janez Vogrinc (vodja) (UL PEF); 
2. doc. dr. Blažka Müller Pograjc (UL FF); 
3.  izr. prof. Branka Rotar Pance (UL AG); 
4. doc. dr. Matjaž Glavan (UL BF). 

Sklep je bil sprejet (28 ZA, 1 VZDRŽAN, 0 PROTI). 
 

IV. Drugo 
 
Rektor je prisotne seznanil, da so v DZ RS vložili amandma na novelo Zakona o evidencah na področju 
dela in socialne varnosti. Govoril je tudi z ministrom za delo, ki mu je zagotovil, da bodo poskušali to 
urediti na način, da bi se izjeme določile v kolektivni pogodbi.  
Prof. dr. Metka Tekavčič se je zahvalila za informacijo o tem in povedala, da so se kolegi z UL FDV, UL 
EF in UL PF ogromno ukvarjali s tem in dodala, da je edina stranka, ki je vložila amandma (enak kot UL) 
v parlament, je bila stranka SDS. Koalicija tega ni naredila, kar pomeni, da tudi ne namerava potrditi 
predlagane spremembe in to kaže odnos koalicije do naše univerze in našega dela. Dodala je, da kdor ima 
možnost vplivati na koga iz koalicije, naj to stori, ne glede na to, da je amandma univerze podprla SDS.   
 
Rektor je v nadaljevanju prisotne seznanil, da je imela delovna skupina za pripravo novega ZVIS-a prvi 
sestanek. Na prvem sestanku so se izmenjala samo določena mnenja. Povedal je, da ko bodo pripravljeni 
prvi osnutki novega ZVIS, jih bo poslal na članice. Rektor je članice pozval, če imajo kakšne generalne 
predloge, jih lahko že sedaj posredujejo na elektronski naslov kabineta rektorja. Rektor je sicer predlagal, 
da bi s predlogi počakali na prvi osnutek ZVIS in potem bi odprli razpravo na članicah.  
 
Rektor je povedal, da so imeli včeraj sestanek na MJU glede plačnega sistema in dal besedo Mihaeli 
Bauman Podojsteršek, glavnemu tajniku UL. Mihaela Bauman Podojsteršek je povedala, da so želeli 
neposredno od ministrstva izvedeti, na kakšen način so pristopili k prenovi plačnega sistema in kakšna so 
njihova izhodišča. Povedala je še, da so na ministrstvo oddali skupen predlog s KOsRIS-om, in sicer glede 
novega stebra, kamor bi se uvrstila vsa delovna mesta iz plačne skupine D, H in J (naša strokovno 
administrativna delovna mesta). Na MJU smo izvedeli, da je bila pripravljena analiza, na podlagi katere so 
ugotavljali, kaj so največji generatorji obsega mase plač. Ugotovili so, da so to razna napredovanja, dodatki 
za delovno uspešnost in da je sistem zelo senioritetno nastavljen, kar pomeni, da ni spodbuden in 
motivacijski za mlade, ki prihajajo v sistem. Ideja je, da se ohrani plačna lestvica, zmanjšajo se razlike med 
plačnimi razredi (zdaj je razlika med plačnimi razredi 4 %, po novem naj bi bila razlika 3%). Omogočeno 
naj bi bilo hitrejše napredovanje mlajših, razmišljajo o tem, da bi opredelili neke kvote za napredovanja. 
Plačni sistem naj bi temeljil na treh stebrih. Prvi steber naj bi predstavljal funkcionarje in direktorje, drugi 
steber uradniška delovna mesta in tretji steber javne zavode, znotraj katerega so tri skupine. Prvo skupino 
znotraj tretjega stebra naj bi predstavljalo zdravstvo in socialno varstvo, drugo skupino raziskovalna 
dejavnost in izobraževanje (op. ni še znano, kam naj bi umestili kulturo; prvi predlog je, da bi bila v tej 
drugi skupini), tretja skupina naj bi bili vsi drugi javni zavodi. Kar se tiče razporeditve v plačne razrede, 



smo izpostavili željo, da se visokošolski učitelji primerjajo z zdravniki specialisti. Vendar MJU pravi, da 
bo razvrstitev v plačne razrede temeljila na podlagi narave dela, ki ga kdo opravlja in da ta primerjava z 
zdravniki specialisti ni možna. Razvrstitev v posamezne plačne razrede bo temeljila po posameznih 
stebrih. Mihaela Bauman Podojsteršek je na koncu povedala še, da so na sestanku izrazili željo, da univerzo 
vključijo v neposredna pogajanja.  
 
Rektor je na koncu poročal še o sestanku, ki so ga imeli z nekaterimi članicami, in sicer glede delovanja 
SAP-a in uvedbe APIS-a. V nadaljevanju bodo članice prejele pisna pojasnila in odgovore na vprašanja v 
zvezi s tem. Uvedli se bodo tudi stalni koordinacijski sestanki z vsemi članicami.   
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznani s poročilom rektorja. 
 
Ad 5.) Pridružena članica UL – ŠTUDENTSKI DOM LJUBLJANA (prof. dr. Gregor Majdič, rektor)  
 
Rektor je predstavil kronologijo nastanka Študentskega doma Ljubljana. Pobuda za nastanek študentskega 
naselja (danes javni zavod Študentski dom Ljubljana) je bila prvič uradno podana na seji Sveta za kulturo 
in prosveto leta 1947. Dve leti kasneje, natančneje 20. junija 1952, je Svet za kulturo in prosveto ustanovil 
javno službo »Študentsko naselje«, katere pravni naslednik je danes Študentski dom Ljubljana (ŠDL). 
Javni zavod je pravni naslednik zavoda s pravico javnosti z imenom Študentski domovi v Ljubljani, ki sta 
ga leta 1991 po Zakonu o zavodih (Uradni list RS, št. 12/91, Uradni list RS/I, št. 17/91 in Uradni list RS, 
št. 55/92, 13/93, 66/93, 45/94, 8/96 in 36/00) ustanovili Univerza v Ljubljani, Kongresni trg 12, 
Ljubljana in Študentska organizacija Univerze v Ljubljani, Kersnikova 4, Ljubljana. Po 39. členu zakona o 
spremembah in dopolnitvah zakona o visokem šolstvu (Uradni list RS, št. 99/99) je Republika Slovenija 
z dnem uveljavitve zakona postala ustanoviteljica študentskih domov, ki so na ta dan opravljali javno 
službo. 
 
Poslanstvo zavoda je izvajanje naloge države, da študentom zagotovi bivanje, prehranjevanje ter interesne 
dejavnosti in jim tako omogoči, da študirajo. Njegove pravice izvaja in nadzoruje ministrstvo, pristojno 
za visoko šolstvo.  
 
Rektor je povedal, da smo ugotovili, da obstaja obojestranski interes, da bi ŠDL postal pridružen član UL 
in s tem prispeval k večji kakovosti študija na Univerzi v Ljubljani. Vlada RS bo spremenila Sklep o 
ustanovitvi javnega zavoda »Študentski dom Ljubljana«, in sicer v 10. členu, ki določa sestavo Sveta 
zavoda. Pričakuje se, da bo s to spremembo UL v ustanovitvenem aktu dobila člana sveta zavoda in bo 
tako formalno vključena v upravljanje zavoda. 
 
Rektor je povedal, da je ŠDL finančno samostojen in neodvisen ter ima prostore in opremo za izvajanje 
dejavnosti, kar je v skladu z drugim odstavkom 20. člena Statuta UL pogoj za pridruženo članstvo.  
 
ŠDL mora kot javna institucija za sklenitev Pogodbe o pridruženem članstvu pridobiti še soglasje 
ministrstva. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednja sklepa: 
 
SKLEP št. 5.1.:  
Senat UL potrjuje, da Študentski dom Ljubljana (ŠDL) postane pridružen član Univerze v Ljubljani. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 5.2.:  



Senat UL se strinja z osnutkom pogodbe o pridruženem članstvu, ki jo bo Univerza v Ljubljani (UL) 
sklenila s Študentskim domom Ljubljana (ŠDL). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 6.) Vzorčna in izredna evalvacija študijskih programov 2023 (prof. dr. Boštjan Markoli, prorektor) 
 
Prof. dr. Boštjan Markoli, prorektor, je povedal, da v študijskem letu 2022/23 poteka zunanja vzorčna 
evalvacija študijskih programov 3. stopnje s strani NAKVIS-a. V vzorčno evalvacijo je vključen tudi 
študijski program Humanistika in družboslovje, ki je imel podaljšan rok oddaje vloge. S poročili  zunanjih 
poročevalcev se  je Komisija za kakovost seznanila na svoji 4. seji 9. 1. 2023. Končno vlogo s prilogami 
je obravnavala na svoji 5. seji 21. 2. 2023.  
 
Ob podaljšanju akreditacije UL je bila uvedena tudi izredna evalvacija študijskega programa 1. stopnje 
Slikarstvo UL ALUO. Tudi vlogo za izredno evalvacijo je skupaj s prilogami komisija obravnavala in se 
seznanila s poročilom zunanjega poročevalca na svoji 5. seji 21. 2. 2023.   
 
Rektor je dal na glasovanje naslednja sklepa: 
 
SKLEP št. 6.1.:  
Senat UL potrjuje vlogo za zunanjo vzorčno evalvacijo študijskega programa 3. stopnje Humanistika in 
družboslovje, UL AG, UL AGRFT, UL ALUO, UL FDV, UL FSD, UL FF, UL TEOF.   
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 6.2.: 
Senat UL potrjuje vlogo za zunanjo izredno evalvacijo študijskega programa 1. stopnje Slikarstvo UL 
ALUO.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 7.) Spremembe Poslovnika in spremembe nalog Komisije za vprašanja študentov (prof. dr. Ksenija 
Vidmar Horvat, prorektorica)  
 
Prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica, je povedala, da je dne 26. 11. 2022 stopil v veljajo nov 
Pravilnik o študentih s posebnimi potrebami in posebnimi statusom na Univerzi v Ljubljani, ki v 
primerjavi s prejšnjim pravilnikom, ki je urejal to področje, ločuje med študenti s posebnimi potrebami in 
študenti s posebnim statusom. Zaradi navedenih sprememb je bil spremenjen Poslovnik o delu Komisije 
za vprašanja študentov ter opis nalog delovnih teles Senata UL, ki se navezuje na delo Komisije za 
vprašanja študentov. Komisija za vprašanja študentov je spremembe navedenih dokumentov obravnavala 
na 8. seji Komisije za vprašanja študentov dne 20. 2. 2023. 
 

I. Poslovnik o delu Komisije za vprašanja študentov 
 
Poslovnik o delu Komisije za vprašanja študentov (v nadaljevanju: Poslovnik) vsebuje naslednje 
spremembe: 

- V 2. členu se v delih, kjer so bili omenjeni študenti s posebnim statusom doda študente s 
posebnimi potrebami. 

- V 4. členu se izbriše stavek: »Komisijo sestavlja sedemnajst članov, ki jih imenuje Senat UL.« V 
Poslovniku namreč že v 1. členu piše, da sestavo, mandat, število članov in naloge komisije opredeli in 
določi Senat UL. 



- 7. člen se je pred spremembo glasil: »Skrbnik komisije je strokovni delavec rektorata UL. Strokovni 
delavec pomaga predsedniku komisije pri pripravljanju in organiziranju sej ter skrbi za strokovno 
in dokumentirano obdelavo vprašanj in gradiva, potrebnega potrebno za delo komisije.« Po 
predlagani spremembi se glasi: »Delo skrbnika opravlja zaposleni na rektoratu UL. Skrbnik 
pomaga predsedniku Komisije pri pripravljanju in organiziranju sej ter skrbi za strokovno in 
dokumentirano obdelavo vprašanj in gradiva, ki je potrebno za delo Komisije.« 

- Poslovnik se v 10. členu v 5. točki dopolni tako, da se glasi: »Glasuje se za vsako točko dnevnega 
reda posebej. Po končani razpravi predsednik oblikuje predlog sklepa in ga da na glasovanje. Sklep 
je sprejet, če zanj glasuje večina navzočih članov. Glasovanje je praviloma javno, izjemoma pa 
tajno, če tako s soglasjem sklenejo prisotni člani Komisije. V primeru tajnega glasovanja za 
njegovo tehnično izvedbo poskrbita predsednik in skrbnik komisije. Izid glasovanja objavi 
predsednik.«   

₋ V 12. členu se v zadnji alineji 1. točke doda »in razmerja glasov«. Zadnja alineja se tako glasi: da 
zapisnik vsebuje »sklepe po točkah dnevnega reda z navedbo glasovanja in razmerja glasov.«  

₋ V 3. točki 12. člena se izbriše, da vsi člani komisijo prejmejo kopijo zapisnika. Zapisniki so 
namreč dostopni v elektronski obliki vsem članom. 

 
II. Spremembe nalog Komisije za vprašanja študentov 

 
Dokument Naloge delovnih teles Senata UL se v delu, ki določa naloge Komisije za vprašanja študentov, 
spremeni tako, da se povsod, kjer so bili omenjeni študenti s posebnim statusom doda še študente s 
posebnimi potrebami. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednja sklepa: 
 
SKLEP št. 7.1.:  
Senat UL sprejme spremembe Poslovnika o delu Komisije za vprašanja študentov, kot sledi iz priloge. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 7.2.:  
Senat UL sprejme spremembe dokumenta Naloge delovnih teles Senata UL v delu, ki določa naloge 
Komisije za vprašanja študentov, kot sledi iz priloge. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 8.) Članstvo v delovnih telesih Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 

I. Zamenjava članice Komisije za dodiplomski študij 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 8.1.:  
Senat UL na podlagi predloga UL FŠ namesto prof. dr. Maje Dolenc za člana Komisije za dodiplomski 
študij UL imenuje izr. prof. Dr. Tomaža Pavlina. Mandat prične teči z dnem imenovanja in traja do 
konca štiriletnega mandata Senata UL. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

II. Imenovanje članov Komisije za izjemne mentorje  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 



 
SKLEP št. 8.2.:  
Senat UL na podlagi 52. in 53. člena Statuta Univerze v Ljubljani in Metodologije za dodelitev mentorskih 
mest v letu 2023 imenuje člane Komisije za izjemne mentorje v sestavi: Jana Javornik, University of Leeds, 
Združeno kraljestvo, Klementina Fon Tacer, Texas Tech University School of Veterinary Medicine, 
Združene države Amerike, Anže Slosar, Brookhaven National Laboratory, Združene države Amerike, 
Alenka Temeljotov Salaj, Norwegian University of Science and Technology, Norveška, Marija Wakounig, 
Universität Wien, Avstrija, Jure Gantar, Dalhousie University, Kanada. Mandatna doba komisije traja dve 
leti, in sicer od 28. 2. 2023 do 27. 2. 2025.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Komisijo sestavlja 6 članov Svetovne mreže Univerze v Ljubljani, in sicer po en predstavnik s področij 
naravoslovja, tehnike, biomedicine oziroma biotehnike, humanistike, družboslovja in umetnosti. Člane 
komisije za izjemne mentorje na predlog rektorja potrdi Senat UL. 

Naloga komisije je oceniti vse kandidate, ki so v roku poslali prijave na razpis za izjemne mentorje, in med 
njimi izbrati največ 10 izjemnih mentorjev. Komisija o kandidatih odloča tudi v primeru, če se na razpis 
prijavi manj kot deset kandidatov in med njimi za izjemne mentorje izbere najboljše. 

Komisija je imenovana za dve leti. 

 
III. Imenovanje predstavnikov študentov 

 
Študentski svet Univerze v Ljubljani je v skladu s 37. členom Poslovnika Študentskega sveta Univerze v 
Ljubljani (POŠSUL – 3, velja od 23. 3. 2021, s spremembo) na svoji 1. redni seji dne 2. 2. 2023 sklenil 
Senatu UL v imenovanje predlagati spodaj navedene predstavnike študentov.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednje sklepe: 
 
SKLEP št. 8.3.:  
Senat UL imenuje Majo Kalin z UL PF za članico iz vrst študentov v Komisijo za dodiplomski študij 
v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnice se prične z imenovanjem in traja 1 leto.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.4.:  
Senat UL imenuje Barbaro Simonič z UL FGG za članico iz vrst študentov v Programskem svetu 
Varstvo okolja v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnice se prične z imenovanjem in traja 1 
leto.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.5.:  
Senat UL imenuje Kristijana Briškega z UL PF za člana iz vrst študentov v Disciplinski komisiji 2. 
stopnje za študente v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnika se prične z imenovanjem in traja 
1 leto.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.6.:  
Senat UL imenuje Tamaro Fiksl z UL FU za članico iz vrst študentov v Disciplinski komisiji 2. 
stopnje za študente v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnice se prične z imenovanjem in traja 
1 leto.  



Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.7.:  
Senat UL imenuje Maksa Novaka z UL FF za namestnika člana iz vrst študentov v Disciplinski 
komisiji 2. stopnje za študente v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnika se prične z 
imenovanjem in traja 1 leto.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.8.:  
Senat UL imenuje Nadjo Štradjot z UL FFA za namestnico člana iz vrst študentov v Disciplinski 
komisiji 2. stopnje za študente v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnice se prične z 
imenovanjem in traja 1 leto.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.9.:  
Senat UL imenuje Kristijana Popovskega z UL EF za člana iz vrst študentov v Komisiji za 
obštudijsko dejavnost, v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnika se prične z imenovanjem in 
traja 1 leto.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.10.:  
Senat UL imenuje Nejca Donavala z UL FŠ za člana iz vrst študentov v Komisiji za obštudijsko 
dejavnost, v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnika se prične z imenovanjem in traja 1 leto.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.11.:  
Senat UL imenuje Julijo Lukovnjak z UL FF za članico iz vrst študentov v Komisiji za obštudijsko 
dejavnost, v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnice se prične z imenovanjem in traja 1 leto.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.12.:  
Senat UL imenuje Mateja Smrečnika z UL ZF za člana iz vrst študentov v Komisiji za etična 
vprašanja, v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnika se prične z imenovanjem in traja 1 leto.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.13.:  
Senat UL imenuje Matijo Špegla z UL FS za člana iz vrst študentov v Komisiji za Prešernove nagrade 
študentom UL, v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnika se prične z imenovanjem in traja 1 
leto.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.14.:  
Senat UL imenuje Nadjo Štradjot z UL FFA za članico iz vrst študentov v Komisiji za Prešernove 
nagrade študentom UL, v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnice se prične z imenovanjem 
in traja 1 leto.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.15.:  
Senat UL imenuje Miho Kosca z UL BF za člana iz vrst študentov v Komisiji za pritožbe študentov, 
v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnika se prične z imenovanjem in traja 1 leto.  



Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.16.:  
Senat UL imenuje Jako Štera z UL FE za člana iz vrst študentov v Komisiji za pritožbe študentov, v 
skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnika se prične z imenovanjem in traja 1 leto.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.17.:  
Senat UL imenuje Tilna Jurčeviča z UL MF za namestnika člana iz vrst študentov v Komisiji za 
pritožbe študentov, v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnika se prične z imenovanjem in traja 
1 leto.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.18.:  
Senat UL imenuje Nejca Tacerja z UL FGG za člana iz vrst študentov v Komisiji za kakovost, v skladu 
s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnika se prične z imenovanjem in traja 1 leto.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.19.:  
Senat UL imenuje Davida Ribarja z UL FKKT za člana iz vrst študentov v Habilitacijski komisiji, v 
skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnika se prične z imenovanjem in traja 1 leto.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.20.:  
Senat UL imenuje Mateja Aleksova z UL EF za člana iz vrst študentov v Komisiji za raziskovalno in 
razvojno delo, v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnika se prične z imenovanjem in traja 1 
leto.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.21.:  
Senat UL imenuje Metko Knez z UL PEF za članico iz vrst študentov v Komisiji za vprašanja 
študentov, v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnice se prične z imenovanjem in traja 1 leto.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.22.:  
Senat UL imenuje Matica Krambergerja z UL PF za člana iz vrst študentov v Komisiji za vprašanja 
študentov, v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnika se prične z imenovanjem in traja 1 leto.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.23.:  
Senat UL imenuje Matjaža Vuhererja z UL FRI za člana iz vrst študentov v Komisiji za vprašanja 
študentov, v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnika se prične z imenovanjem in traja 1 leto.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.24.:  
Senat UL imenuje Gregorja Lipovca z UL PF za člana iz vrst študentov v Komisiji za magistrski 
študij, v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnika se prične z imenovanjem in traja 1 leto.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.25.:  



Senat UL imenuje Jureta Mravljeta z UL BF za člana iz vrst študentov v Komisiji za doktorski študij, 
v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnika se prične z imenovanjem in traja 1 leto.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 9.) Poročilo varuhinje študentov UL (doc. dr. Milena Košak Babuder, varuhinja študentov) 
 
Doc. dr. Milena Košak Babuder, varuhinja študentov, je podala krajše poročilo o delu varuha študentov 
UL, kot izhaja iz gradiva, ki je bilo posredovano na sejo. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s poročilom o delu varuha študentov UL, kot sledi iz priloge. 
 
Ad 10.) Poročilo Komisije za podeljevanje priznanj pomembnih umetniških del (prof. mag. Tadej 
Glažar, predsednik komisije) 
 
Prof. mag. Tadej Glažar, predsednik komisije, je podal krajše poročilo o delu komisije, kot izhaja iz 
gradiva, ki je bilo posredovano na sejo. 
  
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s poročilom o delu Komisije za podeljevanje priznanj pomembnih umetniški del. 
 
Ad 11.) Poročilo Komisije za doktorski študij (prof. dr. Mateja Drnovšek, predsednica) 
 
Ad 12.) Volitve rednih profesorjev in poročilo o delu Habilitacijske komisije  (prof. dr. Aleš Obreza, 
predsednik komisije) 
 
Ad 13.) Pritožbi v postopku izvolitve v naziv (prof. dr. Irena Mlinarič Raščan, UL FFA in 
prof. dr. Breda Jakovac Strajn, UL VF) 
 
Ad 14.) Razno (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
Pod točko razno ni bilo razprave. 
 
Seja je bila zaključena ob 16:28 uri.  
 
 
 
Zapisala: Teja Velkavrh, univ. dipl. prav. 
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Glavni tajnik UL 
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